



Chad Innovation Code de conduite

Chad Innovation s'engage à fournir un environnement inclusif, sûr et collaboratif à tous ceux qui veulent participer au développement socioéconomique du Tchad à travers l'innovation et l'entrepreneuriat, quels que soient leur sexe, leur expression sexuelle, leur race, leur appartenance ethnique, leur religion, leur orientation sexuelle, leurs caractéristiques sexuelles, leur apparence physique, leur handicap ou leur âge. Nous encourageons chaque personne à être lui-même et nous devons respecter les droits des autres. Le code de conduite est un ensemble de lignes directrices qui établit des valeurs partagées et garantit que les comportements susceptibles de nuire à l'éclosion des idées novatrices sont évités.

Les valeurs de la communauté Chad Innovation sont axées sur le développement de notre potentiel individuel et collectif, le soutien et l'autonomisation des plus marginalisés, le respect mutuel et une approche non-violente. De favoriser le soutien et la collaboration et la résolution des conflits.

Ce code de conduite nous aide à coexister de manière plus positive et donne aux personnes victimes de comportements négatifs la certitude qu'elles seront soutenues par l'organisation et la communauté.

Chad innovation s'efforce de fournir un environnement accueillant où les personnes seront traitées avec dignité et respect et sont libres d'être eux-mêmes. Nous encourageons toute personne à avoir une attitude ouverte et positive, et s'engager de manière constructive avec les autres à tout moment.

En se joignant à la communauté Chad Innovation, nous acceptons de respecter les règles de conduites suivantes :

Respect de la diversité et de l'inclusion : Nous éviterons les commentaires, actions ou propagande qui encouragent la discrimination liée au sexe, à l'expression de genre, à la race, à l'origine ethnique, à la religion, à l'orientation sexuelle, aux caractéristiques sexuelles, à l'apparence physique, au handicap ou à l'âge.

Respectez la liberté d'expression : Nous soutiendrons la liberté d'expression d'un individu et nous ne nous moquerons pas des accents ni des corrections grammaticales non sollicitées. Nous nous efforcerons de mieux nous comprendre, en n'assumant pas d'expériences ou de croyances, en clarifiant les significations et en faisant un effort pour parler clairement, en évitant le jargon et les acronymes.

Engagement envers la non-violence : Nous n'engagerons aucun type de violence ou d'agression, y compris des menaces ou des plaintes verbales, l'intimidation, l'agression ou harcèlement, que ce soit physiquement ou psychologiquement.

Rejet du harcèlement sexuel : Nous comprendrons le harcèlement sexuel comme un contact physique indésirable ou une insinuation de nature sexuelle, ainsi que l'affichage d'images, de dessins ou de représentations visuelles de toute nature qui objectivent les membres de tout sexe ou renforcent l'oppression. La seule exception est si cela fait partie d'une session, d'un atelier et/ou d'une expérience éducative où la présentation de ces images est de nature éducative.

Respect de la vie privée : Nous protégerons la confidentialité des tous et accepterons de suivre la politique de sécurité et de confidentialité édictée par Chad Innovation. Cela comprend le fait de s'abstenir de tweeter, de publier des informations sur des personnes sans leurs consentements, sauf autorisation claire, et d'éviter tout type de vidéo, d'enregistrement audio ou de photographie non autorisé.

Facilitez la participation et la collaboration : Nous travaillerons pour créer un environnement qui facilite la collaboration et le respect, de pas interrompre une activité ou un événement, une conversation d'une manière qui aura un impact négatif sur la collaboration ou n'adopterons des comportements toxiques pour attirer l'attention négative.

Nous nous soucions de l'intégrité et de la santé de la communauté : Nous apprécierons la santé de la communauté et n'adopterons pas de comportement pouvant avoir un impact négatif. Cela comprend la contamination des aliments ou des boissons avec des drogues, ou l'incitation ou l'insistance à consommer de l'alcool, des substances psychoactives, etc.

Soutenir les interactions positives entre les membres & les visiteurs : Nous nous engagerons de manière constructive avec les autres à tout moment. Nous ne tolérerons pas l'intimidation, y compris la demande ou la mobilisation d'autrui, en personne ou en ligne, pour intimider les autres.

Signaler une violation :

Les rapports peuvent être effectués de manière confidentielle en effectuant l'une des opérations suivantes : Pour les événements en personne, recherchez un membre du Staff de Chad Innovation sur place ou par courriel : infos@chadinnovation.org.

Tous les rapports sont confidentiels. Il ne vous sera pas demandé de prendre des mesures qui vous mettent en danger. Le non-respect du code de conduite peut entraîner l'expulsion immédiate de l'événement et ensuite de activités de Chad Innovation.



Chad Innovation Code

We undersigned The Global Open Science Hardware (GOSH) Manifesto, seeking to reduce barriers between diverse creators and users of scientific tools to support the pursuit and growth of knowledge.

We undersigned the Africa Innovation Policy Manifesto, We, innovation community leaders and entrepreneurs across Africa, come united in diversity to articulate and share our views and recommendations for policies that we believe will accelerate digital transformation and contribute to a more equitable, inclusive and sustainable development of our economies and societies. Youth, creatives, entrepreneurs and innovation communities are central to solution building, policymaking and lasting change. And, we are ready and willing to strategically engage with policymakers to further this agenda.

We undersigned the Tech4democracy, a Danish-led initiative that brings together representatives from governments, multilateral organisations, tech industry and civil society to make technology work for democracy and human rights, not against them.

Chad Innovation is committed to providing an inclusive, safe and collaborative environment to all those who want to participate in the socioeconomic development of Chad through innovation and entrepreneurship, whatever their gender, their sexual expression, their race, their membership. Ethnicity, religion, sexual orientation, sexual characteristics, physical appearance, disability or age.

We encourage everyone to be themselves and we must respect the rights of others. The code of conduct is a set of guidelines that establishes shared values and ensures that behaviors that could hinder the development of innovative ideas are avoided.

The values of the Chad Innovation community are focused on developing our individual and collective potential, supporting and empowering the most marginalized, mutual respect and a non-violent approach. Foster support, collaboration and conflicts resolution.



This code of conduct helps us coexist in a more positive way and gives people who are victims of negative behavior the certainty that they will be supported by the organization and the community.

Chad innovation strives to provide a welcoming environment where people will be treated with dignity and respect and are free to be themselves. We encourage everyone to have an open and positive attitude, and to engage constructively with others at all times.

By joining the Chad Innovation community, we agree to abide by the following rules of conduct:

Respect for diversity and inclusion: We will avoid comments, actions or propaganda that encourage discrimination based on sex, gender expression, race, ethnicity, religion, sexual orientation, sexual characteristics, physical appearance, disability or age.

Respect freedom of expression: We will support an individual's freedom of expression and we will not laugh at unwanted accents or grammatical corrections. We will strive to understand ourselves better, by not assuming experiences or beliefs, clarifying meanings and making an effort to speak clearly, avoiding jargon and acronyms.

Commitment to non-violence: We will not engage in any type of violence or assault, including verbal threats or complaints, bullying, assault or harassment, whether physically or psychologically.

Rejection of sexual harassment: We will understand sexual harassment as unwanted physical contact or innuendo of a sexual nature, as well as the display of images, drawings or visual representations of any kind which objectify members of any sex or reinforce the 'oppression. The only exception is if it is part of a session, workshop and / or educational experience where the presentation of these images is educational in nature.

Respect for private life: We will protect everyone's confidentiality and agree to follow the security and confidentiality policy issued by Chad Innovation. This includes refraining from tweeting, posting information about people without their consent, unless clearly authorized, and avoiding any type of unauthorized video, audio recording or photography.

Facilitate participation and collaboration: We will work to create an environment that facilitates collaboration and respect, not to interrupt an activity or an event, a conversation in a way that will have a negative impact on collaboration or will not adopt behaviors toxic to attract negative attention.



We care about the integrity and health of the community: We will appreciate the health of the community and will not engage in behavior that could have a negative impact. This includes contaminating food or drink with drugs, or inciting or insisting on the consumption of alcohol, psychoactive substances, etc.

Support positive interactions between members & visitors: We will engage constructively with others at all times. We will not tolerate bullying, including asking or mobilizing others, in person or online, to bully others.

Report a violation

Reports can be made confidentially by doing one of the following: For in-person events, find a member of the Chad Innovation Staff on site or by email: infos@chadinnovation.org

All reports are confidential. You will not be asked to take action that puts you at risk. Failure to comply with the code of conduct may lead to the immediate expulsion of the event and then of Chad Innovation's activities.